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Sunday, February  5. 2017

Brage Norin - Skogså Tankesmedja: Varje land i EU måste renas från CIA:s femtekolonn

"ÄNNU EN GÅNG - varje land i EU måste renas från CIA:s femtekolonn.  Deras ondska har förstört tillräckligt.  Vi måste
få stopp på försöket att dra in Sverige i alla ondskans krig i världen.  Vi måste operera bort Sveriges cancersvulst -
navelsträngen mellan finansfamiljen Wallenberg och den svenska staten.  Vi måste omedelbart lägga ner projektet att
bygga ett svenskt stridsflygplan.  Vi behöver inga vapen i morgondagens värld.  Ingen nation vill erövra någon annat
nation.  Det blir bara problem med pensioner och skolgång och en massa andra konflikter.

Ondskan har gjort oss så förbannat förvirrade att vi tror att Ryssland vill erövra svenskt territorium.  Det är så sjukt att till
och med en död höna skrattar åt galenskapen.  Ingen vill erövra något annat land - var vänlig och fatta detta!  Vi måste
omedelbart pensionera alla militärer.  De får kriga vidare med sina tennsoldater - inte på riktigt.  Vi måste frigöra oss från
ondskans hypnos.  Vi måste vakna!!!  Ingen människa vill fortsätta att kriga.

Vi måste stoppa ondskans eviga krigande.  Sverige måste omedelbart klippa alla krigens band med Wallenberg.  Det är
så fruktansvärt motbjudande att tvingas se när svenska statsministrar reser med Wallenberg till Saudiarabien för att
sälja sin mördarvapen.  Fattar ingen att dessa vapen är gjorda för att döda andra människor.  Jag blir snart galen över
att skåda alla sömngångare.  Sverige har en unik historisk chans - lägg ner alla militära vapen.  Det vore mycket vackert
och stort."   
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SKÄRSELDEN."Livet bandinspelning" - som vi alla får vara med om sedan vi lämnat kroppen - blir en fasansfull
upplevelse för många människor.  Det väntar ett helvete bakom dörren för alla människor som vigt sitt liv för ondskan,
men detta helvete är övergående.  Det är vi själva som tvingas skåda hur vi farit fram i livet.  Denna livets filmvisning blir
en mardröm utan like för massor av människor.  Det väntar en djävligt tung passage för alla ondskans barn.  Ingen
skräckfilm kan vara värre än att tvingas se hur många lik vi trampat på under vår livsvandring.  Vi spelar nämligen
huvudrollen själva!

Att efter en sådan behandling få vakna upp i den andliga värld som väntar oss - är en enorm befrielse. 
Helvetespassagen är över.  En vacker dag får vi en ny chans i livets skola.  Vi återföds i en ny kropp och lever ännu en
livscykel.  Vi har varit med många gånger förr.  Normalt drar vi ner rullgardinen mellan varje livscykel - vi minns ingenting
från tidigare liv.  Vår grundläggande karaktär däremot är en spegel av våra tidigare livscykler.  Var vänlig och fatta att
jag VET att jag skriver sanningen om livet!

Mitt framför näsan i tomrummet kan vi med rätt mottagare motta hundratals TV-kanaler, tusentals radiostationer och
miljoner telefonsamtal.  Allt detta elektroniska brus finns överallt.  Vi ser det inte.  Utsikten är vacker - men vi är helt
omedvetna om att det mesta är osynligt.  Tomrummet är fyllt med elektromagnetiska signaler - många miljarder signaler
passerar framför näsan varje sekund.  Bara under den tid jag nu suttit vid datorn har min kropp penetrerats av miljoner
partiklar - neutrinos.  Den som kan mycket förstår att vi saknar kunskap.  Vi är som ett kvalster som lever i en kudde - vi
har en begränsad utsikt.

VI PENDLAR MELLAN LIV PÅ JORDEN OCH LIV I DEN ANDLIGA VÄRLDEN.Vi har blivit som kosmiska
sändningsstationer.  Alla våra livs bandinspelningar - det är vi.  Vi har normalt hälsat på i den andliga världen även när vi
är i en kropp.  Ofta inträffar det när vi sover.  Efter en sådan dröm vill vi ogärna vakna upp igen i den fysiska världen. 
Men OK - tanken på kaffe kan väcka den sömnigaste.  Alla äkta astrala drömmar stannar kvar i hjärnan.

Den ofattbara kraft som vi kallar Gud kan inte förstås med våra hjärnor.  Ingen människa kan i djupet av sina sinnen
fatta att vi lever i en kropp för att utvecklas mentalt.  Det går över allt mänskligt förstånd att Gud skapar besjälade djur
Homo Sapiens som genom att gång på gång på gång återfödas, ska kunna utvecklas till "hela varma människor".  Det
är så stort och ofattbart att ingen kan förstå det med hjärnans hjälp.

Det finns två sätt att fatta.  Om man föds och växer upp i en kultur där man präglas som barn att tänka i sådana banor,
då blir denna syn på livet naturlig.  Men det finns ett annat sätt att vakna upp.  Om man drabbas av en serie av
händelser - händelser av äkta mystik - då kan man tvingas vakna upp och fatta det - djävlar det finns en andlig värld
parallellt med vår fysiska värld.  Då hisnar man inombords.  Precis exakt detta har drabbat mig personligen.  Det är inte
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några kvantmekaniska grubblerier som fått mig att vakna - det är händelser som har slagit ner som en blixt.  För en
"rykande ateist" behövs det många blixtnedslag för att vakna.  Jag har tvingats att ändra hela min livsåskådning.  Detta
var inte gjort i en handvändning.

Nästan alla mina politiska "analyser" har dykt upp i mina drömmar.  Problemet är att den förbannade hjärnan kopplas in
och att man måste använda ord för att formulera sig.  Det går inte att undvika att personliga värderingar och känslor
påverkar ordvalet.  Spekulationer om när man tror att saker och ting ska inträffa blir synnerligen besvärliga.  Naturligtvis
plöjer jag massor av politiska artiklar och försöker mata in kunskaper i hjärnan.  Lustigt nog har The Diplomat och
Jerusalem Post blivit mer och mer intressanta att läsa.  The Diplomat sniffar sig fram som en blodhund, medan
Jerusalem Post helt öppet skriver om känsliga säkerhetspolitiska frågor.  Detta är märkligt.

JAG ÄR ABSOLUT SÄKER PÅ ATT:
EU i sin nuvarande form inte överlever länge - kanske inte ens innevarande år 2017.Bankkraschen startar i södra
Europa och sprider sig snabbt i världen som en lavin.Dollarn kraschar bara någon månad senare.  The Fiscal Cliff blir
USA:s öde."The Second Civil War" krossar ondskans rike i väster - Mordors rike.Världsfreden ersätter de tusenåriga
krigens helvete på Moder Jord.
JAG ÄR ABSOLUT SÄKER PÅ ATT TRUMP ÄR UTVALD FÖR SITT UPPDRAG.Han har nyss fått uppleva över ett
hundra äkta mirakel - fullständigt ofattbara händelser.Gud har stuckit Alexander den Stores svärd mitt i odjurets hjärta -
Trump Tower.  Han tog på sig ett skenbart hopplöst uppdrag - men han går orubbligt från seger till seger.

Jag kollade nyss på nätet - Trump lever fortfarande den 5/2 kl 07:50 !!!  Vilket underverk.För några dagar sedan
tvärvaknade jag och insåg att Trump var i fara.  Sionisterna försökte lönnmörda honom.  Men Trump fick varningar och
hann stoppa de agenter som var på väg till USA från en serie länder i Mellanöstern.  Uppdraget misslyckades.  Hans
otroligt snabba beslut räddade hans liv.

Att släppa in tusentals massmördare som utbildats av CIA under många år till USA är att underteckna sin dödsdom.  De
HATAR de ledare som Trump tänker sluta fred med.  Det är därför som ondskans främsta representanter rasar mot
beslutet.  Fy Fan vad de blev besvikna!  Jag älskade att läsa deras hatiska ordval.Ondskans arméer är redan i
upplösning.

GUDS VÄGAR ÄRO OUTGRUNDLIGA - MEN JAG TROR:
Att Trump har fått uppdraget att döda ondskan som styrt USA i decennier.Att Trump håller i rodret när imperiet
kollapsar.Att Trump även håller i rodret när det nya USA återuppbyggs.Att Hawaii och Alaska bryter sig loss från USA.
HARMAGEDDON.Det vi nu får vara med om är häpnadsväckande.  Ett världskrig mot ondskan har utbrutit i hela
världen.  På en enda gång slås det onda imperiet i väster i bitar.  Vi bevittnar faktiskt Harmageddon.  Det som vi får vara
med om är sensationellt i kubik.  Hela världen är i uppror.  Ondskan kommer att besegras.  Var ska alla massmördare
gömma sig?  När ska de fatta att läget är kört?

Det är dags för folken i Mellanöstern att äntligen få fred.  Massor av krigsflyktingar kommer att återvända till sina nära
och kära - de som fortfarande lever.  De kommer att sörja vid sina gravar.  De kommer att börja helas efter ondskans
långa terror.  CIA:s terrorepok är över.  Hela världen jublar.  Det känns i luften.

ÄNNU EN GÅNG - varje land i EU måste renas från CIA:s femtekolonn.  Deras ondska har förstört tillräckligt.  Vi måste
få stopp på försöket att dra in Sverige i alla ondskans krig i världen.  Vi måste operera bort Sveriges cancersvulst -
navelsträngen mellan finansfamiljen Wallenberg och den svenska staten.  Vi måste omedelbart lägga ner projektet att
bygga ett svenskt stridsflygplan.  Vi behöver inga vapen i morgondagens värld.  Ingen nation vill erövra någon annat
nation.  Det blir bara problem med pensioner och skolgång och en massa andra konflikter.

Ondskan har gjort oss så förbannat förvirrade att vi tror att Ryssland vill erövra svenskt territorium.  Det är så sjukt att till
och med en död höna skrattar åt galenskapen.  Ingen vill erövra något annat land - var vänlig och fatta detta!  Vi måste
omedelbart pensionera alla militärer.  De får kriga vidare med sina tennsoldater - inte på riktigt.  Vi måste frigöra oss från
ondskans hypnos.  Vi måste vakna!!!  Ingen människa vill fortsätta att kriga.

Vi måste stoppa ondskans eviga krigande.  Sverige måste omedelbart klippa alla krigens band med Wallenberg.  Det är
så fruktansvärt motbjudande att tvingas se när svenska statsministrar reser med Wallenberg till Saudiarabien för att
sälja sin mördarvapen.  Fattar ingen att dessa vapen är gjorda för att döda andra människor.  Jag blir snart galen över
att skåda alla sömngångare.  Sverige har en unik historisk chans - lägg ner alla militära vapen.  Det vore mycket vackert
och stort.

Vi måste rensa rent i riksdagen så fort som möjligt.  Hönsen måste skingras.  Vi måste utarbeta en plattform som kan
ena folket.  Vi måste finna visa människor som kan dra upp riktlinjerna för Sveriges reningsprocess.  Vi måste utse en
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tribunal som börjar skissa vårt lands framtid.  Det är bråttom.  Hela världen förändras mitt framför ögonen.  Solen går
upp i öster - men den är på väg ner i väst.  Vi MÅSTE vakna upp i den nya världen så fort som möjligt.  Vad i helvete
ska vi göra med alla sinnessjuka rysshatare som spelar med i ondskans krig mot den mänskliga kärleken - som vill ha
fred?

Vi är så hopplöst splittrade.  En minsta gemensam svensk politisk nämnare måste utarbetas av kloka människor.  Jag
tror att förslaget är genomtänkt.  En gång i tiden startades "Vietnamtribunalen" av den berömda existentialisten Bertrand
Russel.  Något liknande måste komma igång i vårt land - för att rädda det som räddas kan.  Allt måste ses över -
Sveriges Television, dags- och kvällstidningarna, Sveriges Radio mm - precis allt är i CIA:s händer.  Det är ett djävla
jobb att tvätta Sverige rent.

Brage Norin - Skogså Tankesmedja.

PS:  Välkomna alla nya på min långa sändlista.Ingen blir gladare än jag när fler tillkommer.Ingen blir gladare än jag när
folk - som inte vill ha mina mejl säger ifrån - please ta bort mig från sändlisten.Jag vill nå ut till rätt personer.  Min långa
sändlista måste bli ännu längre och de som störs måste meddela mig.Det krävs många som kämpar för sanningen för
att besegra ondskan.

//

 Inlagd av LegeNet Holistisk detektivbyrå i Folkresning, Andligt uppvaknande, Global rättvisa,
Brage Norin - Skogså Tankesmedja kl 09:07

Hej Brage, omtumlande läsning och vackert skrivet. Hur våra själar fungerar är spännande och intressant även om jag själv av
naturen föredrar att veta, det vill säga undviker att tro. Det är nog därför som jag aldrig kan bli religiös även om jag har mycket goda
vänner som jag har stor respekt för som är det (katoliker). 

Det du skriver om svensk vapentillverkning håller jag inte med om, av kulturella skäl: Varje nation är som en individ eller en familj -
den är moraliskt beroende av sin egen styrka. Är den fysiskt svag i en fysiskt aggressiv miljö blir den undersätsig och får
slavmentalitet. Är den retoriskt/intellektuellt svag i ett aggressivt debattklimat händer samma sak. Jaktplan är förvisso ett gammaldags
och inneffektivt sätt att skjuta ner oönskade utländska luftfarkoster. Vi kan ta ner allt som flyger i luftrummet med luftvärnsrobotar, för
samma kostnad som några jaktplan. Ett riktigt, eget flygvapen är en machosymbol. Det handlar om ett sista litet andetag av manlig
prestige och värdighet - som sådant är det positivt. Och att tillverkningen ska vara svensk är nödvändigt om det ska fungera -
elektronik från NATO stängs ju av på fjärr vid ett anfall från NATO.
    Anonymt på Oct  3 2017, 11:20

Konsekvensen i den snedvridna medierapporteringen och den närmast kliniska frånvaron av rättvisa motbilder tycks mig uppfylla
rekvisiten i SFS 2003:148 "2 § 3. allvarligt destabilisera eller förstöra grundläggande politiska, konstitutionella, ekonomiska eller
sociala strukturer…" och "2 § 2. otillbörligen tvinga offentliga organ eller en mellanstatlig organisation att vidta eller att avstå från att
vidta en åtgärd" samt "3 § 19. olaga hot…" varför de ansvariga utgivarna för SVT och tidningarna på dessa formella grunder och
utifrån helhetsbedömning bör kunna lagföras för terroristbrott (3 §).  Det kan inte föreligga någon tvekan om att gärningarna
sammantaget allvarligt har destabiliserat samhället samt skrämt folkrörelserna och det övriga folket till tystnad.  "Straffet är fängelse
på viss tid, lägst fyra år och högst arton år, eller på livstid.  Är brottet mindre grovt, är straffet fängelse, lägst två år och högst sex år."
(2 §.)  Det är ju "märkligt" att inte de svenska åklagarna satt åt de ansvariga utgivarna för SVT och tidningarna för detta brott.  (Iallafall
före 8.9.17 då Monarkin Staten Sverige proklamerades och proklamation i öppen rättssal i samband med ett vittnesmål i Mark och
Miljödomstolen inför ~100 deltagare i Nacka fördes till rättens handlingar.)

    Anonymt på Oct 10 2017, 18:11
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